

深信堂幼稚園通告

有關高，低參觀海洋公園

- ◆ 日期：2018年4月30日(星期一)
- ◆ 集合地點：本校地下集隊處
- ◆ 回校時間：上午9時，逾時不候。
- ◆ 離校時間：下午5時
- ◆ 入場票價：由家庭與學校合作活動計劃資助學生 優惠價 \$ 70.00 (正價\$240.00)
成人 優惠價 \$420.00 (正價\$480.00)
當天生日或65歲以上的香港居民免費，另綜援家庭成員的票價是\$20.00。
- ◆ 來回車費：學生及成人均全免(由家庭與學校合作活動計劃津貼)
- ◆ 午餐：學生免費，由校方提供熱狗餐(熱狗，粟米粒和飲品)
成人 \$36.00 (熱狗餐)或 \$50.00 (鮮茄燴海鮮飯和飲品)
- ◆ 穿著：整齊冬季運動校服，白襪和運動鞋(如有需要，可自備學校毛衣)
- ◆ 攜帶：空書包(內放小瓶食水，太陽帽，防蚊用品)，抹汗毛巾
- ◆ 參加辦法：歡迎家長陪同參加，如家長不能陪同，學生也可參加。請填妥回條連同有關款項放入雜項收費袋內交回校方。如不參加，也請填妥回條放入雜項收費袋內交還。
- ◆ 注意事項：
 1. 額滿即止。
 2. 依海洋公園公司規則，已訂票者，不能退款，也不能帶食物進場。
 3. 不參加者當天放假一天。
 4. 如當日上午8時，天文台發出紅雨，黑雨暴雨訊號，3號或以上風球，參觀便需改期，所改日期，容後通知。
 5. 2018年5月1日(星期二)勞動節放假一天。

校長李尚敏謹啟
2018年3月13日

— ✂ — (請沿虛線剪下) —

參觀海洋公園回條

李校長：

本人 同意 敝子弟參加，並 能夠 陪同， 欲訂 份熱狗餐
 不同意 不能 份鮮茄燴海鮮飯餐
 不用訂餐

現交費用 \$ _____。

_____ 學生家長 _____ 謹啟
(學生姓名) (家長簽署)

*① 請在適當的方格內加上✓；② 請填寫有關資料。

2018年3月 日

Faith Lutheran Church Kindergarten

Circular Regarding visit to "Ocean Park" for Lower and Upper Class

13th March 2018

Dear Parents,

The school has arranged to take the Upper and Lower Class student to visit "Ocean Park". Please indicate whether your child will be able to attend this visit by completing the attached reply slip and put the relevant fee into the pink miscellaneous fees bag to the class teacher. Details are as follows:

- ◆ Date : 30th April 2018 (Monday)
◆ Assembly time : 9:00a.m. at the small covered playground (near Kindergarten entrance)
◆ Dismissal time : 5:00p.m. at school
◆ Admission Fee : Subsidized by Home-School Co-operation Grants
Student special \$70.00 (Original price \$240.00)
Adult special \$420.00 (Original price \$480.00)
-Free admission for senior residents aged 65 years old and for those who are on their birthday on the day.
-Special admission rate of HK\$20.00 for members of families receiving assistance from the Comprehensive Social Security Assistance Scheme (CSSA).
◆ Transport fare : Free (Subsidized by Home-School Co-operation Grants)
◆ Lunch : Student: \$14.00, Adult: \$50.00 (Rice with Seafood in Tomato Sauce for both student and parents.)
◆ Clothing : Winter sports uniform, white socks and sport shoes (If necessary, bring your school sweater with you)
◆ Items to bring : An empty school bag (with bottle of water, sun cap, mosquito repellent, towels, etc)
◆ Participate : Parents are welcome to join. Children can also participate the activity without parent or guardian.
◆ Remark : 1. Activity is on first-come-first-served basis.
2. Ticket is non-refundable. Please note that the fees once paid will not be refunded for any reason.
3. Food and drink are also not allowed to bring into the park.
4. No school for those children who do not join the activity.
5. 1st May 2018 (Tuesday) Labour Day holiday.

Ms Lee Sheung Man

The Principal

Reply Slip (Circular regarding visit to Ocean Park for Lower and Upper Class)

Dear Principal,

Student's name: _____

I [] agree [] do not agree my son/daughter to join the above trip to Ocean Park, and
I [] will [] won't participate in the trip with him/her.

and,

I [] would like to order _____ (number of meals) Rice with Seafood in Tomato Sauce Meal.
I [] do not need to order any meal.

Total fees of HK\$ _____ to be paid.

Parent's name: _____ Signature: _____ Date: _____

(Please "✓" the appropriate box; Please fill in the relevant information)